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توجه رئیس فدراسیون انگیزه بازیکنان را دوچندان کرد
فروزان سلیمانی: مسابقات کافا محک بسیار خوبی بود

فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
بانوان ایران در پایان مسابقات 
کافــا بــه نکاتی اشــاره کرد. 
بــه گــزارش گروه ورزشــی 
مردم سالاری، فروزان سلیمانی 
ســرمربی تیم ملی فوتســال 
بانــوان ایران پس از کســب 
قهرمانی در مسابقات کافا اعلام 
کرد: در ابتدا باید تشکر ویژه ای از بازیکنان تیم ملی فوتبال ایران داشته باشم که 
توانستند با صعود مقتدرانه به مسابقات جام جهانی 2022 قطر دل همه مردم ایران 
را شاد کنند. مسابقات داخل سالن کافا برای اولین بار به صورت آزاد برگزار شد و 
تیم ملی ایران بعد از دو سال وقفه که به دلیل شرایط کرونایی به وجود آمده بود و 
هیچ اردو و بازی تدارکاتی نداشت، باعنایت شخص رئیس فدراسیون فوتبال و دبیر 
کل محترم و توجه ویژه خانم موسوی به این مسابقات اعزام شد. سلیمانی پیرامون 
تاثیــر و کیفیت این بازی ها اعلام کرد: با وجــود تغییرات قابل توجه در بازیکنان 
تیم ملی این مســابقات محک بسیار خوبی بود و کمک کرد ما به شناخت خوبی 
از کیفیت و ظرفیت بازیکنان تازه دعوت شــده دست یابیم. توانستیم نقاط ضعف 
و قوت تیم را شناســایی کنیم و به یاری خدا بعد از این جام با برگزاری اردو های 
منظم و بازی های تدارکاتی مناسب در مسابقات جام ملت های آسیا بدرخشیم. با 
این میزان از توجه و حمایت که توســط رئیس فدراســیون فوتبال انجام می شود 
می توانیم امیدوار باشیم که در ادامه راه بهترین نتایج حاصل خواهد شد و همین 

حمایت ها است که انگیزه ملی پوشان ایرانی را دو چندان کرده است.

برنامه دو مسابقه معوقه لیگ برتر 
و جام حذفی اعلام شد

معوقه  مســابقه  دو  برنامه 
از هفته شانزدهم لیگ برتر و 
مرحله یک هشتم نهایی جام 
فصــل ۱۴00-۱۴0۱  حذفی 
اعلام شــد. به گــزارش گروه 
ورزشی مردم سالاری ، مسابقه 
دو تیم هوادار تهران و استقلال 
از هفته شــانزدهم لیگ برتر 
ساعت ۱۷ روز جمعه ۱۵ بهمن در ورزشگاه انقلاب کرج برگزار می شود. همچنین 
مســابقه دو تیم پیکان تهران و استقلال از مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی) 
یادواره آزاد سازی خرمشهر( ساعت ۱۷ روز سه شنبه ۱۹ بهمن در ورزشگاه پاس 

قوامین تهران برگزار می شود.

سفر اینفانتینو به تهران لغو شد
به نظر می رســد شــرایط 
کرونایی اخیــر در ایران باعث 
لغو سفر رئیس فیفا به تهران 
شده است. به گزارش فوتبالی، 
پیش از این قــرار بود جیانی 
اینفانتینو بازی تیم ملی مقابل 
عــراق یا امــارات را از جایگاه 
ویژه ورزشگاه آزادی در حضور 
تماشــاگران زن و مرد ببیند منتهی بالا رفتن تعداد مبتلایان به کرونا در ایران و 
صعود ایران به جام جهانی باعث شــده که این ســفر لغو شود. رئیس فدراسیون 
فوتبال، دیروز درباره آخرین وضعیت ســفر رئیــس فیفا به ایران در برنامه ورزش 
و مردم گفته بود:« او هنوز ســفرش را لغو نکرده اســت. در حال رد و بدل کردن 
ایمیل هایی هســتیم و هماهنگی  اولیه ما هم نسبت به سفر اینفانتینو برای دیدار 
با امارات بود.« در چنین شــرایطی و بر اســاس خبرهایی که به فوتبالی رسیده، 
اینفانتینو ترجیح داده در این مقطع به تهران ســفر نکند به خصوص آنکه شرایط 
کرونایی و امیکرون باعث شــده که بازی تیم ملی مقابل امارات هم بدون حضور 

تماشاگران زن و مرد برگزار شود.

براساس مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا
دیدار ایران و امارات بدون تماشاگر برگزار می شود

براساس مصوبه ستاد ملی مقابله 
با کرونا دیــدار تیم های ملی فوتبال 
ایران و امارات متحــده عربی بدون 
حضور تماشاگران برگزار خواهد شد. 
به گزارش ایرنا، جلســه ســتاد ملی 
مقابله با کرونا دیروز )شنبه( با حضور 
آیت الله ســیدابراهیم رئیسی رییس 
جمهوری ایران برگزار شــد. در جلسه دیروز ستاد ملی مقابله با کرونا مصوب شد 
که با توجه به افزایش شیوع کرونا، دیدار تیم های ملی فوتبال ایران و امارات بدون 
حضور تماشاگران برگزار شود. همچنین اعضا تصمیم گرفتند که شاخص های تعیین 
رنگ بندی شهرها و نیز محدودیت ها و آثار مترتب بر این رنگ بندی ها در جلسات 
کمیته های تخصصی ستاد ملی مقابله با کرونا به روز و سپس در جلسه ستاد ملی 
کرونا تصویب شــود. تیم ملی فوتبال کشــورمان روز پنجشنبه با تک گل مهدی 
طارمی عراق را شکست داد تا جواز حضور در جام جهانی 2022 قطر را بدست آورد. 
دیدار بعدی تیم ایران در مرحله مقدماتی جام جهانی روز سه شنبه ۱2 بهمن ساعت 
۱۸ مقابل امارات در ورزشگاه آزادی برگزار شد. در دیدار تیم های ملی ایران و عراق 

حدود ۱0 هزار تماشاگر اجازه حضور در ورزشگاه آزادی تهران را داشتند.

انتخابی تیم ملی اسکیت برگزار شد
مسابقات دسته جات آزاد انتخابی 
تیم ملی اسکیت سرعت مردان و زنان 
در دو رده سنی بزرگسالان و جوانان 
برگزار شد. به گزارش ایرنا، با برگزاری 
این مســابقات، نفرات برتر تیم ملی 
اسکیت سرعت مشخص شدند. این 
دوره از مســابقات در دو ماده ۱000 
متر و ۱0000 متر در روزهای ۷ و ۸ بهمن ماه در پیست اسکیت آزادی انجام شد 

که در پایان نفرات برتر انتخاب شدند.
نفرات برتر در ماده ۱000 متر:

جوانان زنان:
مقام اول: ســما شیخ بیگلو )آذربایجان غربی(، مقام دوم: فریده کریمی خوزانی 

)اصفهان(، مقام سوم: سوفیا سلطان دلال )اصفهان(
بزرگسالان زنان:

مقام اول: نهال مقدم رحمانی )تهران(، مقام دوم: مرجان تیموری )اصفهان(، مقام 
سوم:یکتا محسنی )تهران(

انتخابی تیم ملی اسکیت برگزار شد
جوانان آقایان:

مقام اول:محمد امین غزنوی ثمر توئی )آذربایجان غربی(، مقام دوم: مهدی 
فروتن )اصفهان(، مقام سوم: مهیار فرج زاده قرالری )آذربایجان غربی(

بزرگسالان آقایان:
مقام اول: محسن کاظمی )قزوین(، مقام دوم: کیارش شامحمدی )مرکزی(، 

مقام سوم: داود صادقی )اصفهان(
نفرات برتر در ماده ۱0,000متر:

جوانان زنان:
مقام اول: ســما شــیخ بیگلو )آذربایجان غربــی(، مقام دوم: نازنین رضیئی 

)تهران(، مقام سوم: سوفیا سلطان دلال )اصفهان(
بزرگســالان زنان: مقام اول: یگانه دخت جواهریان )اصفهان(، مقام دوم: 

ستایش رجبی )سمنان(، مقام سوم: نهال مقدم رحمانی )تهران(
جوانان مردان:

مقام اول: مهدی فروتن )اصفهان(، مقام دوم: مهیار فرج زاده قرالری )آذربایجان 
غربی(، مقام سوم: یاسین محمدی )آذربایجان غربی(

بزرگسالان مردان:
مقام اول: محسن کاظمی )قزوین(، مقام دوم: دانیال صمدی )تهران(، مقام 

سوم: آرمین جمال وطن )خراسان رضوی(

اخبار کوتاه

ایران روز پنجشنبه عراق را با نتیجه یک بر 
صفر شکست داد آن هم سه بازی باقی  مانده 
بــه پایان مرحله مقدماتی و حالا ۱0 امتیاز با 
امارات تیم ســوم جدول فاصله دارد که قابل 
جبران نیست. به گزارش گروه ورزشی مردم 
سالاری ، ســرمربی کروات تیم ملی فوتبال 
ایران ضمن ابراز خوشحالی از اینکه تیم ملی 
با قدرت به جــام جهانی راه پیدا کرد، گفت: 
شــاید در برخی پست ها کمبود داشته باشیم 
اما در برخی پســت ها در سطح جهانی قوی 

هستیم.
دراگان اسکوچیچ ســرمربی تیم ملی در 
گفت وگو با یک ســایت کروات با اشاره اینکه 
تیم ملی توانســت جواز صعود به جام جهانی 
قطر را کسب کند،  اظهار داشت: ایران پیش از 
حضور ما روند خوبی در آغاز مسابقات نداشت 
و بــه همین خاطر صعود به جام جهانی برای 
همه ایرانی ها اهمیت ویژه ای داشــت. پس از 
عبور از آن مرحله نیز توانســتیم نتایج خوبی 
بگیریم و خیلی خوب به جام جهانی برســیم 
که به همین خاطر افتخــار می کنم و خیلی 

خوشحال هستم.
وی با اشــاره به حضور هواداران در بازی 
برابر عــراق افزود: این اتفاق فوق العاده ای بود 
کــه در بازی ما مقابل عراق رخ داد. از طرفی 
خوشــحالم که پس از این دیدار توانســتیم 
جشــن صعود به جام جهانــی 2022 قطر را 

برگزار کنیم. سرمربی تیم ملی ایران تصریح 
کرد:  در حال حاضر از تنها موضوعی که ترس 
دارم کرونا است چرا که بعد از بازی با عراق با 

گاردی باز به سمت کرونا رفتیم.
وی در خصوص رکورد فوق العاده اش همراه 
با تیم ملی تصریــح کرد:  در ۱۳ بازی به ۱2 
برد رسیدیم که یک اتفاق بی نظیر برایم است. 

البته در این راه مشکلات زیادی هم داشتیم. 
در برخی بازی ها به شــدت تحت فشار بودیم 
چرا که به عنوان مثــال در مرحله مقدماتی 
انتخابی جام جهانی حتی اجازه نداشتیم یک 

امتیاز از دست بدهیم.
اسکوچیچ تاکید کرد:  اکنون به دلیل این 
همه پروتکل های بهداشــتی، شــرایط بسیار 

ســخت بود. من افتخار می کنم که همه چیز 
را بدســت آوردیم. به بازیکنــان و کادر فنی 
تیم ملی ایــران تبریک می گویم. ســرمربی 
تیم ملی کشــورمان ادامه داد: صعود به جام 
جهانی و شــادمانی مردم در خیابان ها لذت 
بسیار زیادی داشت. برای من پیام های زیادی 
از سراسر ایران فرســتادند و برای من بسیار 

خوشــحال کننده بود که دیدم صعود به جام 
جهانی باعث خوشحالی مردم شد.

وی گفــت: مــن بســیار خوشــحالم که 
توانستیم مردم ایران را خوشحال کنیم. ایران 
کشور فوتبالی اســت و صعود به جام جهانی 

برای مردم این کشور اهمیت فراوانی دارد.
ســرمربی تیم ملی فوتبال ایــران اظهار 
داشت: به عنوان یک سرمربی باتجربه  شده ام. 
خیلی روی خودم کار کردم و تیمم و ذهنیت 
بازیکنانم را می شــناختم. این مسئله به من 
خیلی کمــک کرد وقتی تیم ملی ایران را در 
دست گرفتم. اسکوچیچ در خصوص سومین 
صعود متوالی به جام جهانی نیز تصریح کرد 
: خودمان را برای این شــرایط آماده کردیم 
البته در برخی پســت ها کمبود داریم اما در 
برخــی از مناطق زمین نیز واقعــا قدرتمند 
هســتیم. حتــی می توانم بگویم در ســطح 
جهانی قدرتمند هســتیم. مــا مهاجمانی در 
ســطح جهانی داریم و فکر می کنم می توانیم 
در قطر اتفاقات خوبی رقم بزنیم. سرمربی تیم 
ملی ایران در مورد رویارویی احتمالی ایران و 
کرواسی در جام جهانی گفت: همه از من در 
این خصوص سوال می پرسند و من نمی دانم 
چگونه باید احساســاتم را کنترل کنم. شاید 
گریه کردم. بــه نظرم تجربــه فوق العاده ای 
خواهد شد ولی باید ببینیم قرعه کشی به چه 

شکل پیش خواهد رفت.

وزیر ورزش و جوانان بــا تاکید بر ظرفیت ورزش برای 
تعامل بیشتر میان کشــورها گفت: تلاش خواهیم کرد با 
کشورهای توســعه یافته در ورزش، از جمله کشور چین، 

زمینه همکاری های مشترک را ایجاد کنیم. 
به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری ؛ در جلسه ستاد 
عالی بازی های المپیک و پارالمپیک، آسیایی و پارآسیایی 
که با حضور ســفیر چین برگزار شــد، دکتر سید حمید 
ســجادی با بیان اینکه ورزش فرصت های خوبی را برای 
تعامل میان کشــورها ایجاد می کند، گفت: تلاش خواهیم 
کرد با کشورهای توســعه یافته در ورزش، از جمله کشور 

چین زمینه همکاری های مشترک را  ایجاد کنیم.
وی در ادامه به نشست های اخیر خود و مسئولان وزارت 
ورزش و جوانان با ســفیر چین در ایران اشاره کرد و اظهار 
داشــت: جلسات برگزار شده دستاوردهای بسیار خوبی در 
پی داشــت که قطعا در کوتاهترین زمان، کارهای بزرگی 
را در دو حوزه ورزش و جوانان باهمکاری های مشــترک، 

اجرایی خواهیم کرد.
وزیر ورزش و جوانان توضیحاتی را در خصوص نشست  
ســتاد عالی بازی هــای المپیک، پارالمپیک و آســیایی و 
پارآســیایی ارائه کرد و اظهار داشت: برای حضور موفق در 
المپیک زمســتانی چین و بازی های آسیایی هانگژو باید 

بررسی ها دقیق و کارشناسانه باشد.
وی در ادامه با  اشــاره به دستاوردهای ورزش ایران در 
هفته های اخیر بیان کرد: این نتایج می تواند فرصت خوبی 
برای ارزیابی ها باشد، ضمن اینکه تاکید می کنم تمام ابعاد 

ورزش باید مورد توجه و با دقت نظر رصد شود.
دکتر ســجادی در خصوص حضور موفق در المپیک ها 
و بازی های آســیایی و پارآسیایی و حضور کیفی کاروان 
ورزشــی ایران با هدف کســب افتخار برای ایران را مورد 
توجــه قرار داد و اظهار داشــت: در نظــر داریم تیم ها و 
ورزشکارانی را به این رویدادها اعزام کنیم که شانس کسب 

مدال یا ارتقا رنکینگ را داشته باشند.
وی در بخش دیگری از سخنانش حضور بانوان در این 
رویدادها را بسیار مهم برای وزارت ورزش و جوانان دانست 
و تاکید کرد: در تعدادی از رشــته ها ورزشــی، بانوان ما 
شــانس کســب مدال دارند و در برخی از رشته ها نیز در 
مسیر موفقیت و ارتقا قرار دارند که این نکات باید در اعزام 

های برون مرزی مورد توجه قرار بگیرد.
وزیر ورزش تصریح کرد: باور داریم که بانوان کشورمان 
می توانند نقش مهمی در کسب مدال و افتخار برای ایران 
عزیز داشته باشند بنابراین معاونت امور بانوان و اعضا ستاد 

باید نگاه ویژه ای به این بخش از ورزش داشته باشند.

در این نشســت صالحــی امیری رئیــس کمیته ملی 
المپیک، محمود خسروی وفا رئیس کمیته ملی پارالمپیک 
نقطه نظرات خود را پیرامون المپیک و پارالمپیک زمستانی 

و بازی های آسیایی و پارآسیایی گوانگژو ارائه کردند.

علی رغبتی مدیرکل دفتر برنامه ریزی و پیمان فخری 
سرپرســت کاروان ایــران اعزامی به بازی های اســیایی 
گزارشــی در خصوص رشته هایی که شــانس اعزام دارند 

ارائه کردند.

 رئیس اسبق فدراســیون فوتبال گفت: نباید گول این 
تیم ملی را بخوریم و باید به شکلی در پایه ها برنامه بریزیم 

که در آینده تیمی قویب داشته باشیم. 
علی کفاشیان در گفت وگو با خبرنگار ورزشی خبرگزاری 
فارس، ضمن تبریک به خاطــر صعود تیم ملی فوتبال به 
جام جهانی 2022 اظهار داشــت: این صعود مقتدرانه جای 
تبریک دارد، سه دوره است که به جام جهانی می رویم که 
این نشــان  می دهد که ما هم از لحاظ فنی و هم از لحاظ 
تیمی تقویت شــده ایم. امیــدوارم در بحث پایه ها نیز نگاه 
پیگیرانه ای صورت بگیرد تا با پشتوانه سازی بتوانیم خود را 

در سال های آینده هم بیمه کنیم.
رئیس اســبق فدراســیون فوتبال در خصــوص اینکه 
خیلی ها مدعی شــده اند این تیم میراث کی روش است و 
حضور ۸ ســاله این مربی باعث شده تا از لحاظ بازیکن در 
وضعیت مناســبی قرار بگیریم، گفت: قطعا با یک روز و دو 
روز نمی شــود یک تیم ملی قوی ساخت ،حتی با یکی دو 
ســال کار هم این اتفاق رخ نمی دهد. وقتی بدنه تیم ملی 
قوی باشد طبعاً  در سال های بعد هم کمک حال ما خواهد 
بود. زمانی که در ســال ۸6 فدراســیون را تحویل گرفتیم 
تیم ملی ضعیفی داشتیم و لژیونر چندانی از ایران در اروپا 

فعال نبود.
کفاشیان تصریح کرد: در همان ابتدا حتی به جام جهانی 

هــم نرفتیم ولی بعد از آنکه لژیونرهای فوتبال ما بیشــتر 
شــدند، پشتوانه ســازی صورت گرفت و موفق شدیم در 
ســه دوره راهی جام جهانی شــویم. نباید گول این تیم را 
بخوریــم، بایــد پایه ها را قوی کنیــم و کار را با آنها ادامه 
بدهیم ضمن آنکه باشگاه ها هم باید کمک کنند و در بحث 
پایه ها پیگیری داشــته باشند تا تیم ملی ما تقویت شود و 
با حضور لژیونرهای ایران در اروپا سال های آینده تیم ملی 

را بیمه کنیم.
وی در پاســخ به این ســؤال که چگونه و با چه برنامه 
ریزی تیم ملی ما به دور دوم جام  جهانی صعود کند،  گفت: 
این موضوع امکانپذیر است، شما ببینید در دو دوره گذشته 
جام جهانی ما بازی هــای قابل قبولی انجام دادیم؛ پرتغال،  
آرژانتین و اســپانیا را اذیت کردیــم و تا دقیقه ۹0 مقابل 
آرژانتین بازی قابل قبولی داشــتیم، این تیم زنگ تفریح 

نبوده پس توانایی صعود را دارد. 
با توجه به اینکــه تیم ملی ما خیلی زود به جام جهانی 
صعود کــرده اگر این تیــم را تقویت کنیــم و بازی های 
تدارکاتی خوبی برای آن در نظر بگیریم قطعا امکان صعود 

به جام جهانی را خواهیم داشت.
رئیس اسبق فدراسیون فوتبال در خصوص اصلاح ماده 
یک اساسنامه فدراســیون که تا چندی دیگر باید به فیفا 
ارسال شــود، گفت: در این مورد ۱00 بار توضیح داده ام، 

مراجع رســمی که در کشور ما هستند و ناظر روی قوانین 
و اساسنامه هستند اعتقاد دارند مصوبه مجلس باید درست 
شود.  نمی دانم چه اتفاقی افتاده یا این اساسنامه به مجلس 
ارسال شــده یا خیر، اما ما در هر صورت باید فیفا را قانع 
کنیم که فدراســیون فوتبال وابسته به دولت نیست و یک 

فدراسیون مستقل محسوب می شود.
وی در خصوص اینکه روز گذشته عزیزی خادم عنوان 
کرد زمان زیادی باقی نمانده اســت خاطرنشان کرد: اینها 
بســتگی دارد که چه مکاتباتی با فیفا صورت گرفته است.

چون مسؤولان فدراســیون گفته اند کار تا حدودی پیش 
رفته حتما اقداماتی انجام شــده است. من دقیق نمی دانم 
چه کارهایی صــورت گرفته اما از فرصتــی که فیفا داده 
نزدیک به یکســال گذشته و اساسنامه اصلاح شده باید به 
دســت فیفا برســد. این نهاد می خواهد قانع شود، آنها از 
مسائل داخلی ما اطلاعی ندارند اما گفته بودند بانوان باید 
به ورزشــگاه بیایند که در بازی روز پنج شــنبه این اتفاق 
افتاد حالا هم در مورد اساسنامه باید متقاعد شوند در غیر 

اینصورت دچار مشکل خواهیم شد.

سرمربی تیم ملی فوتبال ایران:

باکرواسیروبهروشویمگریهمیکنم

 سجادی: زمینه همکاری های مشترک با کشورهای توسعه یافته را ایجاد می کنیم،

 حضور بانوان در رویدادهای مهم ورزشی در ارتقای جایگاه آنها بسیار مهم است  

کفاشیان: نباید گول این تیم ملی را بخوریم و باید به فکر آینده باشیم

فدراسیون فوتبال باید فیفا را قانع کند

مدیرعامل باشگاه پرســپولیس می گوید به دنبال حل 
مشکلات است تا یحیی گل محمدی به تمرینات باز گردد. 
رضا درویش در گفت وگو با ایسنا، درباره وضعیت باشگاه 
پرسپولیس و استعفای یحیی گل محمدی از سرمربی گری 
این تیم اظهار کرد: هــم بازیکنان، هم آقای گل محمدی 
حق دارند که از شــرایط ناراحت باشــند چون در گذشته 
به آن ها خلف وعده شــده است. این خلف وعده ها انباشته 
شده و حالا که ما آمدیم می خواهند مشکلات را یکجا حل 
کنیم. این کار واقعا سخت است. ما باید با هم مشکلات را 

حــل کنیم یعنی یک نفر نمی تواند کار را به تنهایی پیش 
ببرد. آقای گل محمدی، آقای حســینی به عنوان کاپیتان 
تیم و آقای پیروانی و همه باید دست به دست هم بدهیم 
تا مشکلات را حل کنیم. از سه ماه قبل به بازیکنان وعده 
فردا را می دادند که این موضــوع باعث ناراحتی بازیکنان 
شده است. بازیکنان می گویند ما پاداشی دریافت نکرده ایم 
کــه در این زمینــه هم آن ها حق دارند و هیچ پاداشــی 
پرداخت نشده اســت. وی افزود: من حدود ۱2 روز است 
که آمده ام و با مشــکلات زیادی روبــه رو بوده ام. من آمده 

بودم براســاس یک پیش بینــی و برنامه ریزی که از قبل 
داشــتم مشــکلات را حل کنم اما دیدم که به طور مثال 
روی پیراهن از قبل تبلیغ زده اند و پولش را گرفته و خرج 
کرده اند. پشــت پیراهن هم همین جریان وجود داشــت. 
پول تبلیغات محیطی هم از قبل گرفته شــده اســت. ما 
دیدیم که باید از فضاهای دیگر استفاده کنیم. با همه این 
شرایط تلاش کردیم که ۱۵ درصد از مطالبات اعضای تیم 
را پرداخت کنیم که ۸ درصد پرداخت شــده و مابقی هم 
طی روزهای آینده پرداخت می شــود. در پرونده اوساگونا 
هم ۱0۱ هزار دلار فراهم کردیم و پرداخت شــد که ســه 
بار این پول برگشــت خورده بود اما به حمدالله دیشب به 
حساب بازیکن نشست و می توانیم امیدوار باشیم که پنجره 
باشگاه باز شود. الان با مشکل پرداخت پول محمد نادری و 
همین طور باشگاه پدیده روبه رو هستیم که فرصت زیادی 
بــرای پرداخت این بدهی ها هم نداریم. همه این مســائل 
نشــان می دهد که مشکلات در باشــگاه پرسپولیس زیاد 
است. ما راهی نداریم جز اینکه همه با هم دست به دست 
هم بدهیم و مشــکلات را حل کنیــم. در غیر این صورت 
امکان پذیر نیست که مشکلات حل شود. او در ادامه درباره 
گفت وگویش با یحیی گل محمدی طی روزهای گذشــته 
هم گفت: من به آقای گل محمدی گفتم حق با شماست 
و مشــکلات وجود دارد اما این ها باعث نمی شود که آدم 
از خانه خود قهر کند. پرسپولیس خانه آقای گل محمدی 
است و باید همیشه بماند. ما دست به دست هم می دهیم 
و مشکلات را حل می کنیم. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
در بخش دیگری از صحبت هایش در پاســخ به این سوال 

که آیا تا دوشنبه ای گل محمدی تعیین کرده، خواسته  او 
برآورده می شــود یا خیر، گفــت: آقای گل محمدی بحث 
زمین تمرین را داشــتند که ما زمین تمرینی که مد نظر 
بود را هماهنگ کردیم و قرار است قراردادش منعقد شود. 
از طرف دیگر زمین دیگری هم خواسته بودند که در صدد 
هســتیم آن زمین را هم فراهم کنیم. کارهایی که در حد 
وسع ما بوده انجام داده ایم و وظیفه ما است که این کارها 
را انجام بدهیم. اگر می خواهیم تیمی قهرمان شود وظیفه 
ما اســت که همه شــرایط را فراهم کنیم. ما در صدد حل 
مشکلات هســتیم اما توجه به شــرایط اقتصادی جامعه 
فراهــم کردن ۵0 میلیارد تومان طــی مدت یک هفته یا 
۱0 روز کار تقریبا نشــدنی است اما سعی می کنیم کم کم 
مشکلات را حل کنیم و رضایت آقای گل محمدی را جلب 
کنیم. او در پاســخ به این سوال که آیا یحیی گل محمدی 
دوشنبه به تمرین پرسپولیس می رود یا خیر، گفت: آقای 
گل محمدی می ببینند که مشــکلات در حال حل است و 
ما تلاش خود را انجام می دهیم که مشکلات برطرف شود. 
یقینا ایشــان هم در این جامعه زندگی می کنند و سال ها 
ورزش کرده انــد و مربی بوده اند و می دانند که مشــکلات 
وجود دارد. خودشــان طی این ســال ها همیشــه با این 
مشــکلات روبه رو بوده اند و در سال های گذشته این گونه 
نبوده که تا نیم فصل ۵0 درصد مطالبات پرداخت شــده 
باشــد اما ما هم به دنبال این هســتیم که از هر راهی که 
می توانیم آرامش به تیم بازگردانیم. ما آمدیم که آرامش را 
فراهم کنیم تا تیم نتایج خوبی بگیرد وباید بهترین شرایط 

را برای تیم فراهم کنیم.

درویش: 

پرسپولیس خانه گل محمدی است، آدم که از خانه خود قهر نمی کند


